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متن پرسش

با عرض سلام: جناب آقای طاهرزاده؛ یک سوالی داشتم. چرا اکنون که اینقدر قوه قضاه دارای فساد و

بی نظمی شده و هر روز حق مردم مستضعف دارد پایمال می شود: آیا این نشان از بی تدبیری و

ناکارآمدی رئیس این قوه نیست؟ چرا انقلاب اسلامی عزیز ما که واقعا ابرقدرت ها را به چه کنم، چه

کنم انداخته و عجز آن ها را می توان در سخنان اخیر ترامپ که از عصبانیت نمی دانست چه دارد می

گوید دید؛ آیا شایسته است که از درون اینگونه تضعیف بشود و مردم اعتماد خود را روز به روز از

دست بدهند؟ آیا این درست است که رویش صولگرایان (که مثلابه انقلاب نزدیکترند) تتلو، و ریزش

آنها ناطق نوری باشد؟ سرانجام چه می شود؟ نکند انقلاب به سرانجام نرسد و حسرت و افسوس بماند

و دوباره حکومتی طاغوت جایگزین گردد؛ با این همه مشکلات درونی و ادبار روز به روز و ناامیدی

مردم؟ که نمونه های آن را می توان در تاریخ یافت که اول قدرتی در دست یک حکومت شیعی افتاد

ولی بعد نتوانست به سرانجام برسد. سرانجام چه می شود؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: همینطور که متوجهای هرجا و هراندازه در تبن درست انقلاب و در تربیت

نیروهای تراز انقلاب کوتاهی کنیم، به همان اندازه با مشکل روبهرو خواهیم شد. ولی در نظر داشته

باشید ما مشکلات تاریخی داریم و هنوز تعدادی از قضات ما از درک تاریخیِ درستی غافلاند که با روح

اسلام و انقلاب باید همخوانی داشته باشند. درست است که در دنیا در نظام قضایی هزاران بیرحمی

وجود دارد، ولی در عین دلسوزی و نیّت خیر مسئولان، کمکاریها را و درستندیدنِ آینده را نباید

ساده گرفت. موفق باشید


